
Poznań, dnia 13 lutego 2018 r. 

 

Łukasz Mikuła 

Radny Miasta Poznania 

Pan 

Maciej Wudarski 

Zastępca Prezydenta Miasta Poznania 

 

Interpelacja 

 

w sprawie liczby, struktury i lokalizacji nowo budowanych mieszkań w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie! W dniu 15 stycznia br. na stronie www.poznan.pl ukazała 

się informacja pt. „Tysiące nowych mieszkań w Poznaniu”, w której podano dane PINB 

odnoszące się do liczby mieszkań oddanych do użytkowania w 2017 r. oraz takich, których 

budowa rozpoczęła się w 2017 r. Są to niezwykle interesujące materiały z punktu widzenia 

polityki przestrzennej miasta, pod warunkiem że zostaną one w bardziej precyzyjny sposób 

przypisane terytorialnie do poszczególnych lokalizacji. W związku z powyższym chciałbym 

skierować do Pana Prezydenta następujące pytania: 

1) Czy w stosunku do obu zbiorów danych za 2017 r. (mieszkania oddane i rozpoczęte) 

możliwe jest przypisanie odpowiednich liczb (i ewentualnie powierzchni użytkowych) 

mieszkań w zabudowie wielorodzinnej do poszczególnych inwestorów i konkretnych 

lokalizacji w granicach miasta? Jeżeli tak, to proszę o udostępnienie takiego wykazu 

2) Czy w stosunku do powyższych zbiorów danych w zakresie zabudowy jednorodzinnej 

możliwe jest przypisanie odpowiednich liczb mieszkań do poszczególnych osiedli – 

jednostek pomocniczych miasta Poznania? Jeżeli tak, to proszę o udostępnienie 

takiego wykazu. 

 

Z wyrazami szacunku 

/ - / Łukasz Mikuła 


